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I et kommende åbent samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål BL
Hvad vil ministeren gøre for at løse de stigende problemer med børnefattigdom i 
udsatte boligområder, hvor andelen af fattige børn fra 2003 til 2007 er mere end 
tredoblet i Gellerup, så hver fjerde barn nu lever i fattigdom, og andelen af fattige 
børn er steget fra 7 til 20 procent i Vollsmose i samme periode, jf. analysen 
"Børnefattigdommen i storbyernes ghettoer er eksploderet på få år" fra AE-rådet 
den 16. august 2010?

Spørgsmål BM
Vil ministeren afvise de eksperter, der gentagne gange har påpeget stigende 
problemer med børnefattigdom i udsatte boligområder, som eksempelvis Jesper 
Nygaard, formanden for KAB, der udtaler til Politiken den 16. august 2010 at ”I 
mit arbejde er det synligt, at der er kommet flere fattige i de udsatte områder, og 
at der opstår en håbløshed, som påvirker børnenes forhold til deres familie og 
øvrige netværk. De mister simpelthen selvtillid”?

Spørgsmål BN
Hvad er ministerens holdning til, at regeringens eget udvalg, Programbestyrelsen 
for dialog og balance i udsatte boligområder, i sin afrapportering fra 2008 skriver, 
at ”indsatserne har ikke grundlæggende løst de omfattende fattigdoms- og 
integrationsproblemer i de udsatte boligområder” (side 22), og mener ministeren 
på den baggrund ikke, at der bør ske en helhjertet indsats for at løse de 
omfattende fattigdomsproblemer i de udsatte boligområder, som regeringens 
eget udvalg påpeger?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Mette Frederiksen (S).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand.
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